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Protokół Nr ORN.0012.3.7.2017 
posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej,  

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 26 września 2017 r. 
 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Karolina Kuskowska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

 Burmistrz – Wacław Olszewski,  

 Z-ca Burmistrza – Mariusz Miłun. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił jego porządek:  

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Sprawy wniesione.  

3. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku obrad komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że w dniu 24 marca 2017 r. Rada Miejska w Olecku na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 

15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz art. 210 ust. 1 ustawy z dnia 

14 grudnia 2016 r. Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe podjęła uchwałę  

Nr ORN.0007.22.2017 w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego. Nazwy szkół przyjęte uchwałą obowiązują od dnia 1 września 

2017 r. Wobec powyższego należy uaktualnić załącznik Nr 4 do Statutu Gminy Olecko 

stanowiący wykaz jednostek organizacyjnych. Autopoprawką w pkt 7 załącznika do projektu 

uchwały w skrócie „Im.” wielką literę zastępuje się małą. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgłosił, że projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Olecko został przekazany Komisji Statutowej zbyt późno. Członkowie komisji mieli problem 

z ustaleniem terminu posiedzenia w tak krótkim terminie. Prosił, aby projekty podlegające 

zaopiniowaniu przez Komisję Statutową były przygotowywane i przekazywane wcześniej. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że jeżeli będzie to możliwe, to projekty będą przekazywane wcześniej. 
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Innych uwag ani pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

z autopoprawką zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko.  

 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Gąski I”; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że na przedmiotowym obszarze nie obowiązuje miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego. Zgodnie ze studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko, obszar objęty projektem uchwały 

położony jest w obszarze koncentracji i rozwoju funkcji turystyczno – wypoczynkowych  

i obsługi ruchu turystycznego. Na obszarze wydano kilka decyzji o warunkach zabudowy pod 

budynki mieszkalne w zabudowie zagrodowej oraz na zabudowę zagrodową. Proponuje się 

obszar do sporządzenia planu miejscowego w celu kompleksowego przeznaczenia terenów 

pod zabudowę letniskową, mieszkaniową i rekreacyjną w miejscowości Gąski, dostosowania 

przeznaczeń terenów do bieżących potrzeb oraz kompleksowego zaplanowania infrastruktury 

technicznej do obsługi terenu. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

powiedział, że za chwilę Rada będzie podejmowała uchwałę w sprawie uzgodnienia projektu 

uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Obszaru Chronionego 

Krajobrazu Pojezierza Ełckiego. Zapytał, czy działki nie są zbyt blisko linii brzegowej 

jeziora. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że nie ma żadnego zagrożenia. Opracowując miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego przestrzega się odległości 100 metrów od cieków wodnych 

i jezior. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Gąski I”. 

 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2017 - 2024, dokonuje się następujących zmian:  

 W załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa”:  

 w 2017 roku zmniejsza się dochody ogółem o 953.043,00 zł, w tym dochody bieżące 

zmniejsza się o 264.450,18 zł (z tytułu dotacji na zadania bieżące zmniejsza się  

o 798.115,35 zł, z podatków i opłat zwiększa się o 512.434,00 zł, z tytułu pozostałych 

różnych dochodów zwiększa się o 21.231,17 zł) a dochody majątkowe zmniejsza się  

o 688.592,82 zł (dochody ze sprzedaży majątku zmniejsza się o 733.500,00 zł  

a z tytułu dotacji celowych przeznaczonych na inwestycje zwiększa się o 44.907,18 

zł), 
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 w 2017 roku zmniejsza się wydatki ogółem o 953.043,00 zł, w tym bieżące zmniejsza 

się o 690.415,00 zł a majątkowe zmniejsza się o 262.628,00 zł. 

 W załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2017 – 2021” 

dokonuje się zmian: 

 wprowadza się przedsięwzięcie pn. „Modernizacja energetyczna budynku 

Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku” z planem łącznych 

nakładów finansowych – 843.699,00 zł, stanowiących poniesione wydatki  

w 2016 roku – 72.050,00 zł i zabezpieczenie wkładu własnego na realizację 

projektu w 2018 roku – 771.649,00 zł, 

 na przedsięwzięciu „Zagospodarowanie plaży SZYJKA w Olecku” przenosi się 

plan wydatków w wysokości 507.000,00 zł z 2017 roku na 2019 rok, 

 na przedsięwzięciu „Zagospodarowanie terenu na zapleczu budynków  

przy Placu Wolności 19-21” przenosi się plan wydatków w wysokości 

300.000,00 zł z 2017 roku na 2020 rok. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata  

2017-2024. 

 

d) zmiany budżetu gminy na 2017 rok; 

 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację zadań drogowych; 
 

f) udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostycyn na zaspokojenie potrzeb lokalowych 

osób poszkodowanych w wyniku nawałnicy; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że dochody ogółem zmniejsza się o  97.146,00 zł: 

 W dz. 700, rozdz. 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami, zmniejsza się plan 

dochodów o 733.500,00 zł z wpływów z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz 

prawa użytkowania wieczystego nieruchomości. W bieżącym roku nie zostaną 

rozstrzygnięte przetargi na nieruchomości: Pl. Wolności, przy ul. Rzeźnickiej, przy ul. 

Ełckiej – Os. Siejnik, w Gąskach. 

 W dz. 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nie 

posiadających osobowości prawnej, zwiększa się plan dochodów o 502.434,00 zł, w tym  

z tytułu podatku od nieruchomości od osób prawnych o 258.434,00 zł i z tytułu opłaty 

eksploatacyjnej o 244.000,00 zł. 

 W dz. 758 – Różne rozliczenia, wprowadza się plan dotacji celowych otrzymanych  

z budżetu państwa na realizację zadań własnych, stanowiących zwrot części wydatków 

wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2016 roku w kwocie 101.688,83 zł  

(26,741 % wydatków wykonanych), w tym na zadania bieżące – 56.781,65 zł, na 

inwestycyjne – 44.907,18 zł. 

 W dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan dochodów Szkoły Podstawowej  

Nr 4 w Olecku o kwotę 181,00 zł z tytułu otrzymanej darowizny. 

 W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zwiększa się plan dochodów  

o 31.050,17 zł, w tym o 10.000,00 zł z tytułu wpływów z opłat za korzystanie  

ze środowiska oraz o 21.050,17 zł z tytułu wpłat mieszkańców stanowiących refundację  

w 50 % kosztów usługi usunięcia z nieruchomości wyrobów zawierających azbest. 
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 W dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zwiększa się plan dochodów  

o 1.000,00 zł z tytułu dotacji celowej jako pomoc finansową z Powiatu Oleckiego na 

zadanie z zakresu kultury na organizację dożynek 2017. 

 

Omówił zmiany w planie wydatków. 

Wydatki ogółem zmniejsza się o 97.146,00 zł: 

 W dz. 600 – Transport i łączność, zwiększa się plan o 664.000,00 zł, w tym: 

 w rozdz. 60014 – drogi publiczne powiatowe, zwiększa się o 244.000,00 zł plan 

dotacji celowej na pomoc finansową Powiatowi Oleckiemu na realizację: 

·zadania bieżącego „Remont ulicy Jagiellońskiej w Olecku” o 38.000,00 zł, 

·zadań inwestycyjnych: „Budowa chodnika w miejscowości Babki Oleckie” 

o 32.500,00 zł, „Budowa chodnika w miejscowości Lenarty” o 22.500,00 zł, 

„Przebudowa ulicy Składowej w Olecku” o 140.000,00 zł i „Przebudowa chodnika  

w miejscowości Sedranki” o 11.000,00 zł; 

 w rozdz. 60016 – drogi publiczne gminne, zwiększa się plan wydatków bieżących  

o 120.000,00 zł z przeznaczeniem na remonty dróg, w tym profilowanie, żwirowanie, 

remonty przepustów i progów zwalniających; 

 w rozdz. 60017 – drogi wewnętrzne, wprowadza się zadanie inwestycyjne 

„Przebudowa dróg wewnętrznych przy ul. Składowej w Olecku” z planem 300.000,00 

zł. 

 W dz. 630 – Turystyka, zmniejsza się plan wydatków majątkowych o 507.000,00 zł na 

zadaniu inwestycyjnym „Zagospodarowanie plaży Szyjka w Olecku”. 

 W dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, zwiększa się plan wydatków o 15.123,00 zł,  

w tym: 

 w rozdz. 70004 zmniejsza się plan wydatków bieżących o 11.430,00 zł a majątkowe 

zwiększa się o 16.553,00 zł z przeznaczeniem na „modernizację lokali i budynków 

komunalnych” - na modernizację źródeł ciepła, adaptację poddasza, wykonanie 

przyłącza wodociągowego do toalety w świetlicy wiejskiej w Babkach Oleckich; 

 w rozdz. 70005 wprowadza się plan dotacji celowej na pomoc finansową Gminie 

Gostycyn w powiecie Tucholskim, województwie Kujawsko – Pomorskim  

w wysokości 10.000,00 zł z przeznaczeniem na zaspokojenie potrzeb lokalowych osób 

poszkodowanych w wyniku nawałnicy na zakup całorocznej przyczepy  

z infrastrukturą wodno – kanalizacyjną i ogrzewaniem. 

 W dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan wydatków bieżących o 181,00 zł  

w planie Szkoły Podstawowej Nr 4 w Olecku z przeznaczeniem na zakup wyposażenia. 

 W dz. 852 – Pomoc społeczna, zwiększa się plan wydatków bieżących o 20.000,00 zł  

w planie finansowym MOPS w Olecku z przeznaczeniem na zakup usług opiekuńczych. 

 W dz. 855 – Rodzina, zmniejsza się plan wydatków bieżących o 20.000,00 zł w planie 

finansowym MOPS w Olecku, przeznaczonych na współfinansowanie kosztów utrzymania 

dzieci umieszczonych w rodzinach zastępczych i placówkach. 

 W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zmniejsza się plan  

o 281.850,00 zł, w tym: 

 w rozdz. 90002 – Gospodarka odpadami, zwiększa się plan wydatków bieżących  

o 21.050,00 zł z przeznaczeniem na składkę do Związku Międzygminnego 

„Gospodarka Komunalna” z siedzibą w Ełku na realizację przedsięwzięcia pn. 

„Demontaż, transport i unieszkodliwianie azbestu i wyrobów zawierających azbest” na 

terenie gminy Olecko, stanowiącą 50 % kosztów kwalifikowanych i koszty 

administracyjne; 

 w rozdz. 90015 – Oświetlenie ulic, placów i dróg: 

·zmniejsza się plan wydatków bieżących o 1.500,00 zł (remonty) w związku ze 

zmianą do realizacji przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego Babki Oleckie, 
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·zmniejsza się plan wydatków inwestycyjnych o 17.706,00 zł w związku ze zmianą do 

realizacji przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego Kukowo – zmniejszenie 

kosztów projektu technicznego i przygotowanie inwestycji budowy linii 

oświetleniowej, 

·zmniejsza się plan wydatków inwestycyjnych o 1.400,00 zł w związku ze zmianą do 

realizacji przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego Judziki – zmniejszenie 

kosztów po wykonaniu projektu technicznego budowy linii oświetleniowej; 

 w rozdz. 90019 – Wpływy i wydatki związane z gromadzeniem środków z opłat i kar 

za korzystanie ze środowiska: 

·zwiększa się plan wydatków ogółem o 10.000,00 zł oraz przenosi się 10.000,00 zł  

z paragrafu bieżącego, zwiększając o 20.000,00 zł plan wydatków na dofinansowanie 

kosztów inwestycji związanych z zadaniami służącymi ochronie środowiska zgodnie  

z przyjętym programem; 

 w rozdz. 90095 – Pozostała działalność: 

·zwiększa się plan wydatków bieżących o 7.706,00 zł na zakup i montaż tablic 

kierunkowych w związku ze zmianą do realizacji przedsięwzięcia w ramach funduszu 

sołeckiego Kukowo, 

·zmniejsza się plan wydatków inwestycyjnych o 300.000,00 zł – zadanie 

„Zagospodarowanie terenu na zapleczu budynków przy Pl. Wolności 19-21” nie 

będzie wykonywane w bieżącym roku. 

 W dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, dokonuje się zmian: 

 zwiększa się plan wydatków bieżących o 1.400,00 zł na zakup stołu ogrodowego  

z ławkami i materiałów montażowych do wykonania osłon przeciwwiatrowych  

w sołeckiej wiacie w związku ze zmianą do realizacji przedsięwzięcia w ramach 

funduszu sołeckiego Judziki, 

 przenosi się z wydatków bieżących do majątkowych plan w wysokości 10.925,00 zł na 

zadanie inwestycyjne „Wykonanie projektu rozbudowy świetlicy wiejskiej  

w Plewkach” w związku ze zmianą do realizacji przedsięwzięcia w ramach funduszu 

sołeckiego Plewki, 

 zwiększa się plan wydatków bieżących o 10.000,00 zł na remont łazienek i zaplecza 

sceny w świetlicy w Kukowie w związku ze zmianą do realizacji przedsięwzięcia  

w ramach funduszu sołeckiego Kukowo, 

 zwiększa się plan wydatków bieżących o 1.000,00 zł na organizację dożynek 2017  

w ramach umowy dotacji celowej z Powiatu Oleckiego na zadanie z zakresu kultury. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

podziękował za inwestycję na ul. Składowej. Zapytał, czy w ramach jej realizacji można by 

wykonać nowe oświetlenie. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że w tym roku nie uda się wykonać oświetlenia. Niemniej jednak planuje się 

kompleksowe rozwiązanie. Dzisiaj odbyło się pierwsze spotkanie w tej sprawie i wkrótce, 

jeśli będą podjęte decyzje, to powiadomi o nich radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

uważa, że sformułowania w zakresie wydatków w rozdz. 60014 są niegramatyczne  

i czytając można zrozumieć, że zadanie jest już realizowane, ale rozumie, że są to zadania 

nowe. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że są to zadania nowe i według niego zapis jest czytelny. 
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Członek Komisji – Robert Smyk 

 zapytał, czy wiadomo coś na temat przekazania przez Starostwo Powiatowe kolejnych 

ulic – jedną z nich jest ul. Składowa, 

 stwierdził, że wiele jest ulic do remontu gdzie brakuje również oświetlenia np. ul. 

Łąkowa. Wnioskował wcześniej o zamontowanie 2-3 lamp na przejściu łączącym ul. 

Łąkową z ul. Kasprowicza. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

przypomniał, że w tym roku przejęto m.in. Plac Wolności. Na razie nie było dalszych 

rozmów. Ulica Łąkowa jest przewidziana do projektu budżetu na rok przyszły – rozmawiał  

o tym z Wicestarostą Powiatu, który czyni starania, żeby tę ulicę przebudować. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinie Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2017 rok.  
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację zadań drogowych. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Gostycyn na zaspokojenie potrzeb lokalowych osób 

poszkodowanych w wyniku nawałnicy. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że do porządku obrad sesji planuje się wprowadzenie jeszcze jednego projektu 

uchwały w sprawie 

uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza Ełckiego. 

Zgodnie z ustawą o ochronie przyrody projekty uchwał sejmiku województwa dotyczące 

wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu, wymagają uzgodnienia z właściwą miejscowo 

radą gminy oraz właściwym regionalnym dyrektorem ochrony środowiska. Ze względu  

na zmianę przepisów ustawy o ochronie przyrody na skutek wejścia w życie ustawy z dnia  

24 kwietnia 2015 r. o zmianie niektórych ustaw w związku ze wzmocnieniem narzędzi 

ochrony krajobrazu konieczne było dostosowanie do tych zmian zapisów Uchwały  

Nr VII/126/11 Sejmiku Województwa Warmińsko - Mazurskiego z dnia 24 maja 2011 r.  

w sprawie wyznaczenia Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza Ełckiego. Projekt 

uchwały łagodzi dotychczasowe przepisy m.in. poprzez umożliwienie budowy nowych 

obiektów budowlanych w pasie szerokości 100 m od innych niż rzeki cieków naturalnych, 

budowy nowych obiektów budowlanych zgodnie z ustaleniami wynikającymi z decyzji  

o warunkach zabudowy, likwidacji zadrzewień śródpolnych, przydrożnych i nadwodnych na 

potrzeby wykonalności ustaleń w/w decyzji oraz usunięcie drzew lub krzewów w obrębie 

zadrzewienia należących do gatunków obcych. W dniu 11 sierpnia 2017 r. do tut. Urzędu 

wpłynęło pismo Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie z prośbą o uzgodnienie projektu 

uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko - Mazurskiego w sprawie Obszaru Chronionego 

Krajobrazu Pojezierza Ełckiego. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgłosił wątpliwość odnośnie zapisu § 4 ust. 1 pkt 4: „Ustalenia dotyczące czynnej ochrony 

ekosystemów leśnych Obszaru: pozostawianie drzew o charakterze pomnikowych, 
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przestojów, drzew dziuplastych oraz części drzew obumarłych aż do całkowitego ich 

rozkładu.” Chodzi mu o drzewa obumarłe.  

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że jeżeli jakieś drzewo zagraża bezpieczeństwu to obowiązuje procedura 

postępowania łącznie z powiadomieniem RDOŚ, który musi wydać zgodę i wtedy drzewo jest 

usuwane. W innej sytuacji drzewa nie można usunąć. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza Ełckiego. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

poinformował, że wszystkie pisma, które wpływają do biura Rady Miejskiej są na bieżąco 

przesyłane Radnym drogą mailową. Wpłynęły następujące sprawy: 

 przypomnienie o dyskusji publicznej nad przyjętymi w projekcie planu miejscowego 

rozwiązaniami (MPZP Kukowo – ferma trzody chlewnej) w dniu 25 września  

2017 r. o godzinie 14
00

 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku, 

 uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia  

12 września 2017 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Burmistrza Olecka 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2017 roku. Opinia jest 

pozytywna,  

 dwa wnioski do budżetu gminy Olecko na 2018 rok złożone przez Komendę Powiatową 

Policji w Olecku oraz Spółdzielnię Mieszkaniową w Olecku. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

dodał, że w nawiązaniu do wniosku Radnego Macieja Juchniewicza zgłoszonego podczas 

sesji sierpniowej radnym przesłano projekt ankiety sondażowej dotyczącej występów 

cyrkowych z udziałem zwierząt na terenach gminy Olecko. Odczytał treść ankiety. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

dodał, że sonda zostanie uruchomiona w dniu 28 września br. Ewentualne uwagi i sugestie 

można zgłaszać w terminie do 27 września na adres mailowy biura Rady Miejskiej.  

 

Pytań do spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Wolne wnioski. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zgłosił problem i potrzebę urządzenia zjazdu z ul. Wojska Polskiego do komisu  

„Auto-Handel”. 



 8 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące wnioski: 

 zgłosił wniosek, aby „zaopiekować się” drzewami wokół Placu Wolności,  

a w szczególności rosnącymi przy parkingu naprzeciwko baru Koala – już trzy 

samochody zostały przygniecione, 

 prosił, aby przekazać radnym informacje o wynikach opinii dendrologicznej, 

 prosił o ustawienie ławki na ul. Wojska Polskiego. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

zgłosił następujące wnioski: 

 zapytał, czy Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Oddział Rejonowy  

w Olecku otrzymał już ławki i krzesła do swojej siedziby, 

 przekazał wniosek osób starszych o ustawienie ławek w kierunku nowego cmentarza: 

na ul. Wiejskiej, na wysokości Przedszkola Jedyneczka oraz przed cmentarzem. 

 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłoszono. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odniósł się do następujących spraw: 

 problem zjazdu z drogi wojewódzkiej jest znany i należy go wykonać. Skontaktuje się 

w tej sprawie z Zarządem Dróg Wojewódzkich, 

 przekaże pracownikowi Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska,  

by zajął się sprawą drzew naprzeciwko baru Koala, 

 opinia dendrologiczna jest w trakcie opracowywania, 

 ławki i krzesła wkrótce zostaną przekazane – rozmawiał już o tym z dyrektorem 

MOSIR-u, który miał tę sprawę załatwić, 

 otrzymuje sygnały dotyczące potrzeby zwiększenia ilości ławek w mieście i na ten 

temat rozmawiał ze swoim zastępcą – Mariuszem Miłunem. Planowane jest 

wytypowanie lokalizacji i zabezpieczenie środków na ten cel w przyszłorocznym 

budżecie. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

dodał, że pytanie w sprawie ławek zgłaszał mieszkaniec Olecka. Została udzielona 

odpowiedź, że w budżecie na rok przyszły planuje się zabezpieczyć pieniądze na ten cel i na 

pewno kilka ławek pojawi się w newralgicznych miejscach. Prosi, aby przekazywać swoje 

sugestie. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

     Protokołowała                                                                           Przewodniczący Komisji 

 

Karolina Kuskowska                                                                              Leszek Olszewski 


